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La şedinţa extraordinară a 

Consiliului Local al Municipiului Arad, care 
a avut loc în data de 21.06.2022 au fost 
prezenţi 22 de consilieri locali din totalul de 
23, din care 20 prezenți în sala de ședință, 
iar 2 consilieri (dna Naaji, dl Chifa) prin 
platforma on-line de videoconferiță Join 
Zoom Meeting. A absentat dl Curcanu 
Dorian-Florin.  

Şedinţa a început la ora 11,00 şi s-
a încheiat la ora 11,45. 

Şedinţa a fost condusă de către 
doamna consilier Liliana WAAS. 

Au participat: din partea executivului: dl. primar Călin Bibarţ, dl. viceprimar Lazăr 
Faur, domnul viceprimar Ilie Cheşa, dl. 
Sorin Contraş, secretar general (conform  
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Dispoziţiei nr.1372/06.06.2022 a Primarului Municipiului Arad), dl. Bogdan Boca, 
administrator public, dl. Ştefan 
Szuchanszki, director executiv al Direcţiei 
Patrimoniu, dl. Albert Ladislau, director 
executiv adjunct al Direcţiei Venituri, dna 
Liliana Florea, director executiv al Direcţiei 
Edilitare, dna Lucia Giurgiu, şef serviciu, 
Serviciul Investiţii, dl. Lucian Sălăjan, şef 
birou, Biroul Intravilan, Carte Funciară, dna 
Babţan Edina, consilier în cadrul aceluiaşi 

birou, dl. Răzvan Vermeşan, consilier 
Cabinet viceprimar, dna Andreea Nica, 
consilier juridic, Serviciul Resurse 
Umane, dna Maria Fiţiu, consilier 
Serviciul Fond Locativ, dl. Florin Miheţ, 
consilier juridic, Biroul Evidență și 
Administrare Domeniul Privat, dl. 
Alexandru Popa, referent, 
Compartimentul Relaţii Mass-Media, dl. 

Mihai Mitrofan, consilier Compartimentul 
Relaţii Mass-Media, dl. Adrian Barbeş, 
referent Cabinet Primar, dna Monica 
Czibrik, şef serviciu, Serviciul Administraţie 
Publică Locală, dna Florina Ispas, consilier, 
dna Ana-Maria Ciobotariu, consilier juridic, 
dna Mirela Sonyi, consilier juridic, dna 
Ionela Domilescu, consilier, dl. Vlad Baciu, 
consilier juridic, dl. Emanuel Cotuna, 
consilier juridic în cadrul aceluiaşi serviciu.  

Alţi participanţi:  
- dna Ţolea Oana, consilier juridic ADI-SIGD Arad, dl. Reinholtz Mihai, inginer ADI-SIGD, 
dna Garai Nora, invitată, dna Orban Patricia-Petra, invitată, dna Dorina Lupşe – 
președinte Uniunea Locală a Asociațiilor Locative Arad, dl. Nelu Flavius Sorin – 
representant SC TECHNOSTAR SRL.  
- presa: dna Raluca Medeleanu – „Special Arad”, dna Claudia Gavra – „Arq”, dna Bognar 
Tunde – „Nyugati Jelen”. 

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea în site-ul Primăriei 
Municipiului Arad, prin afişare pe panoul de afişaj de la intrarea în Primăria Municipiului 



Proces-verbal și stenograma ședinței extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Arad din data de 21.06.2022 3 

 

  
PREŞEDINTE  DE ŞEDINŢĂ p. SECRETAR GENERAL 

Liliana WAAS 
 

Sorin CONTRAŞ 

  

VERIFICAT – p.ŞEF SERVICIU 
Florentina STANA 

Consemnat şi tehnoredactat 
Carmen POPA 

 

 
 

Arad, în data de 17.06.2022, a Dispoziţiei Primarului Municipiului Arad nr. 
1415/17.06.2022, prin comunicarea tuturor reprezentanţilor mass-media acreditaţi a 
convocatorului, cuprinzând data, ora, locul şedinţei, ordinea de zi şi documentele înscrise 
pe ordinea de zi. La dosarul prezentei şedinţe sunt arhivate dovezi obiective în acest 
sens. 

Consilierii locali, primarul, viceprimarii, secretarul general, precum şi toţi 
responsabilii din executiv, societatea 
civilă, precum şi reprezentanţii mass-
media au primit documentele şedinţei, 
avizele comisiilor de specialitate şi 
amendamentele formulate de consilieri. 
           Convocarea şedinţei s-a asigurat 
prin punerea la dispoziţie fiecărui 
consilier, în ziua de 17.06.2022, a 
invitaţiei la şedinţă, cuprinzând data, ora 
şi locul desfăşurării acesteia, precum şi 
ordinea de zi. 

Documentele înscrise pe ordinea 
de zi au fost puse la dispoziţie în data de 17.06.2022, în format electronic şi transmise 
prin poşta electronică tuturor aleşilor locali, funcţionarilor publici implicaţi, presei ş.a. 
 
În cadrul acestei şedinţe am consemnat următoarele: 
 
Dl. primar: - Bună-ziua! O scurtă lămurire, punctul principal pentru care ne-am întâlnit 
astăzi în şedinţă extraordinară este cel care ţine de toată documentaţia privind gunoiul 
menajer. După cum ştiţi, şi Municipiul Arad alături de tot judeţul este parte a acelui proiect 
mai mare de acum câţiva ani – „A.D.I. Deşeuri”, cum îi spunem noi. Având în  vedere că 
anul viitor, parcă la sfârşitul lui aprilie, nu? expiră contractul de concesiune a operatorului, 
pe zona noastră, unde este Aradul şi încă câteva localităţi, am fost totdeauna, vă spun 
sincer, cu presiune pe A.D.I. pentru a-şi termina documentaţiile şi a scoate la licitaţie, 
aşa cum prevede legea, să nu ne trezim cumva, luând în calcul ceea ce se întâmplă în 
general, contestaţii, judecată, să expire contractul şi să nu avem operator! Nu ne dorim 
aşa ceva! Inclusiv caietul de sarcini a fost luat şi propus de ei, au ceva, o firmă de 
consultanţă, luat de ai noştri de la primărie, întors înapoi, la un moment dat ne-au mai 
cerut şi oameni inclusiv în comisie, am dat şi acolo, deci, am fost cu toată deschiderea 
pentru a merge lucrurile într-o normalitate. Sper să se ţină, de aceea am şi convocat 
şedinţa astăzi, deşi aveam ordinara săptămâna viitoare, chiar şi o săptămână dacă este, 
s-o câştigăm ca timp, pentru a putea urca în SICAP, a da drumul la licitaţie şi a închide 
acest subiect, cu precizarea că, dacă Doamne fereşte, nu pot să-şi gestioneze până la 
capăt acest proces, o declar public şi în faţa dumneavoastră, voi veni să solicit ieşirea 
Municipiului Arad din ADI! Eu, personal, în calitate de viceprimar şi cu atât mai puţin 
acum de primar, pentru că atunci când am fost viceprimar am trecut prin ceva similar, 
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respectiv operatorul nu şi-a făcut datoria şi ştiţi ce am avut în oraş - el a fost într-un 
proiect european, au trecut condiţionalităţile de cei 5 ani de zile.., nu ne dorim lucrul 
acesta, dar atenţionez că dacă nu-şi fac temele până la capăt şi nu sunt în stare să ofere 
un operator corect în municipiul Arad, voi veni în faţa Consiliului să cer retragerea din 
Consiliu! Pentru că Primăria Arad şi-a plătit toată cotizaţia la timp, Primăria Arad a făcut 
un efort acum un an şi ceva şi a terminat în şase luni staţia de sortare, care este parte a 
acestui concept mai mare, am plătit tot ce a fost de plătit, arădenii şi-au plătit întotdeauna, 
în procent mare, taxele şi ne dorim să avem un serviciu de calitate. Dar nu ne permitem 
ca dacă el nu funcţionează, noi suntem legaţi de mâini şi de picioare, că nu gestionăm 
noi tot subiectul, şi să luaţi dumneavoastră şi cu mine „înjurăturile”. Şi dumneavoastră, 
în calitate de consilieri, v-aţi făcut datoria, aţi bugetat, aţi aprobat, aţi venit azi în şedinţă 
extraordinară, prin urmare, nu cred să ajungem aici, dar vă spun de acum – dacă anul 
viitor, când expiră contractul, ADI – Deşeuri nu are un operator pe Municipiul Arad, voi 
apela la votul consiliului local pentru a ieşi şi a ne face noi mai departe, cum am avut cu 

mulţi ani înainte, toată procedura. Mi se 
pare corect şi elegant aşa. Să spunem din 
timp! Nu ne dorim acest lucru, care 
urmare, am lucrat, ni s-au solicitat şi 
oameni în comisia de licitaţie, le dăm 
oameni în comisia de licitaţie, dar dorim să 
avem operator care să lucreze pentru 
arădeni şi pentru Arad. Bun. Supun votului 
dumneavoastră prezenta  

Ordine de zi: 

1. Proiect de hotărâre nr. 333/2022 privind Delegarea prin concesiune a gestiunii unor 
activități componente ale serviciului de salubrizare a unităților administrativ 
teritoriale membre ale Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Sistem Integrat de 
Gestionare a Deșeurilor Județul Arad (A.D.I. S.I.G.D. Arad) din Zona 1 a județului 
Arad, avizarea Strategiei de contractare, a Studiului de fundamentare și a 
Documentației de atribuire pentru delegarea gestiunii unor activități componente 
ale serviciului de salubrizare în județul Arad, Zona 1- inițiativa primarului. 

2. Proiect de hotărâre nr. 322/2022 referitor la neexercitarea dreptului de 
preempţiune cu privire la achiziţionarea apartamentului nr.26, situat în Arad, str. 
Vasile Goldiş, nr.1-3, sc.D, etaj I - inițiativa primarului. 

3. Proiect de hotărâre nr. 320/2022 privind repartizarea unor locuinţe situate în 
municipiul Arad, unor persoane evacuate din imobile retrocedate foștilor proprietari 
- inițiativa primarului. 

4. Proiect de hotărâre nr. 323/2022 privind aprobarea documentaţiei cadastrale de 
prima înscriere în domeniul public al Municipiului Arad, a imobilului aferent străzii 
Biruinței și o parte din strada Cucului - inițiativa primarului. 
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5. Proiect de hotărâre nr. 324/2022 privind aprobarea documentaţiei cadastrale de 
alipire a 3 imobile situate în Municipiul Arad, Zona Str. Corneliu Coposu, înscris în 
CF nr. 361975 Arad, CF nr. 341277 Arad și CF nr. 360304 Arad - inițiativa 
primarului. 

6. Proiect de hotărâre nr. 325/2022 privind aprobarea documentaţiei cadastrale de 
actualizare date cadastrale și modificarea suprafeței imobilului situat în Municipiul 
Arad, Zona Str. Voinicilor, înscris în CF nr. 360070 Arad - inițiativa primarului. 

7. Proiect de hotărâre nr. 326/2022 privind aprobarea documentaţiei cadastrale de 
alipire a 26 imobile situate în Municipiul Arad, Zona Str. Voinicilor, înscris în CF nr. 
332161 Arad, CF nr. 332162 Arad, CF nr. 332163 Arad, CF nr. 332165 Arad, CF 
nr. 332166 Arad, CF nr. 332167 Arad, CF nr. 332168 Arad, CF nr. 332188 Arad, 
CF nr. 303806 Arad, CF nr. 303834 Arad, CF nr. 303804 Arad, CF nr. 332187 
Arad, CF nr. 303898 Arad, CF nr. 303838 Arad, CF nr. 303866 Arad, CF nr. 303885 
Arad, CF nr. 332179 Arad, CF nr. 332177 Arad, CF nr. 332170 Arad, CF nr. 303865 
Arad, CF nr. 332154 Arad, CF nr.  332155 Arad, CF nr. 332156 Arad, CF nr. 
332157 Arad, CF nr. 332158 Arad, CF nr. 332159 Arad - inițiativa primarului. 

8. Proiect de hotărâre nr. 327/2022 privind aprobarea vânzării apartamentului nr. 14b 
(garaj) proprietatea Statului Român, situat în municipiul Arad, strada Vicențiu 
Babeș, nr. 20, parter– inițiativa primarului 

9. Proiect de hotărâre nr. 329/2022 privind aprobarea vânzării apartamentului nr. 14e 
(garaj) proprietatea Statului Român, situat în municipiul Arad, strada Vicențiu 
Babeș, nr. 20, parter – inițiativa primarului 

10. Proiect de hotărâre nr. 330/2022 privind aprobarea vânzării apartamentului nr. 14a 
(garaj) proprietatea Statului Român, situat în municipiul Arad, strada Vicențiu 
Babeș, nr. 20, parter – inițiativa primarului 

11. Proiect de hotărâre nr. 317/2022 privind respingerea cererii de revocare a Hotărârii 
nr. 254/2022 a Consiliului Local al Municipiului Arad pentru  aprobarea rezultatului 
final al evaluării pentru anul 2021 a managementului la Filarmonica Arad și 
numirea unui manager interimar– inițiativa primarului 

12. Proiect de hotărâre nr. 332/2022 privind modificarea statului de funcții al aparatului 
de specialitate al Primarului Municipiului Arad – inițiativa primarului 

13. Proiect de hotărâre nr. 331/2022 privind actualizarea componenței comisiilor de 
specialitate ale Consiliului Local al Municipiului Arad pentru mandatul 2020-2024 
– inițiativa primarului 

14. Proiect de hotărâre nr. 334/2022 privind aprobarea procesului-verbal/stenogramei 
ședinței publice extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Arad din 28 
februarie 2022 – inițiativa primarului. 

15. Corespondență adresată Consiliului Local al Municipiului Arad 

Cine este pentru? 
Unanimitate – 22 consilieri prezenţi. 
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S-a adoptat Hotărârea nr. 331 a Consiliului Local al Municipiului Arad.  
Dl. primar: - Doamna preşedinte, fiind unanimitate, nu mai întreb de abţineri şi voturi 
împotrivă. Vă rog, aveţi cuvântul! 
Dna Waas L: - Mulţumesc. 

1 
Proiect de hotărâre nr. 333/2022 privind Delegarea prin concesiune a gestiunii 

unor activități componente ale serviciului de salubrizare a unităților administrativ 
teritoriale membre ale Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Sistem Integrat 

de Gestionare a Deșeurilor Județul Arad (A.D.I. S.I.G.D. Arad) din Zona 1 a 
județului Arad, avizarea Strategiei de contractare, a Studiului de fundamentare și 

a Documentației de atribuire pentru delegarea gestiunii unor activități 
componente ale serviciului de salubrizare în județul Arad, Zona 1 

- inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Aici avem şi un amendament şi avem şi o luare de cuvânt. Doamna 
Lupşe, vă rog să veniţi aici în faţă! 
Dna Lupşe D: - Bună ziua! Domnilor consilieri, mă adresez în primul rând 
dumneavoastră, în ultimii patru ani, serviciul de salubrizare al Aradului n-a adus nici o 

îmbunătăţire. Aradul astăzi nu are un 
sistem integrat de selectare a deşeurilor, 
este o poveste! Pentru asta, cetăţenii 
plătesc din buzunarul lor. Răspunderea, în 
schimb, ar trebui să o suporte Asociaţia de 
Dezvoltare Intercomunitară, care astăzi, 
nu poate să justifice de ce cetăţenii trebuie 
să plătească în plus acest serviciu. Pot să 
vă spun că aşteptăm noile contracte, cu 
noul operator, pe care îl vom supune în 
dezbateri cu asociaţiile de proprietari. Vom 
vedea care va fi noul operator şi cum vor 

arăta noile contracte. Vă asigur că o să fim foarte aplecaţi şi vom studia cu mare, mare 
atenţie aceste contracte. Domnilor consilieri, salubrizarea unui oraş este o problemă 
foarte importantă, nu ţine doar de aspect, ţine de sănătate şi de mediu. Vă rog frumos 
să ţineţi cont că arădenii v-au votat să-i reprezentaţi şi nu să vă abţineţi la vot! Vă 
mulţumesc! 
Dl. Galea C: - Doar o secundă, puteţi să ne spuneţi cine sunteţi și în ce calitate aţi vorbit? 
Dna Lupşe D: - Dorina Lupşe, preşedinta Uniunii Asociaţiilor Locative din Arad. Mă 
scuzaţi, am crezut că doamna Waas m-a prezentat, n-am fost atentă!     
 Dl. Galea C: - Mulţumesc! 
Dna Waas L: - Mai doreşte cineva să ia cuvântul? Haideţi, vă rog! 
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Dna Ţolea O: - Bună-ziua! Oana Ţolea, de la ADISIGD. Îmi cer scuze că intervin, doar 
vreau să vă aduc la cunoştinţă nişte aspecte şi anume - 
faptul că dumneavoastră aţi depus toate diligenţele 
pentru ca acest contract să se finalizeze, deci procedura 
de achiziţie să se finalizeze şi noi să avem operator până 
în aprilie, anul viitor, este apreciat de noi, doar că, vreau 
să vă aduc la cunoştinţă faptul că acest amendament pe 
care dumneavoastră vreţi să-l votaţi acum, l-aţi votat în 
comisie şi vreţi să-l votaţi în plen, nu are suport legal. 
P.N.G.D.- ul Planul Naţional de Gestionare a Deşeurilor 
nu prevede incinerarea. Noi salutăm această iniţiativă, 
doar că trebuie să aveţi în vedere că acest plan este până 
în 2025, el nu poate fi amendament, nu poate fi modificat, 
cu atât mai mult, Planul Judeţean de Gestionare a 
Deşeurilor nu poate fi în contra acestui Plan Naţional de 
Gestionare a Deşeurilor şi de asemenea avem un 
contract de finanţare, care a fost, când a fost semnat şi 
avem o finanţare şi în contractul respectiv nu este 

prevăzut ca modalitate de eliminare a deşeurilor incineratoare. De asemenea, vă rog să 
aveţi în vedere faptul că documentaţia v-a fost trimisă, am avut numeroase discuţii pe 
această temă, întâlniri, inclusiv cu consultantul, s-a ajuns la o formă finală, s-a instituit 
comisia de examinare, de avizare a documentaţiei, în care dumneavoastră aţi avut doi 
reprezentanţi şi respectiva documentaţie a fost avizată, a fost  trimisă spre vot către 
consiliile locale din Zona I. Avem deja cred că 18 sau 19, nu vă pot spune cu certitudine, 
hotărâri, în sensul avizării documentaţiei, aşa cum a fost ea formulată. Amendamentul 
pe care dumneavoastră îl propuneţi este, cum să spun, pentru viitorul Aradului sau 
viitorul deşeurilor, în general, este foarte bine venit, în momentul de faţă, ar duce la o 
imposibilitate de a posta documentaţia, deci documentaţia nu mai poate fi modificată 
decât prin votul, deci să începem din nou toată procedura, ceea ce înseamnă iarăşi cel 
puţin două, trei luni întârziere, ceea ce înseamnă că nu vom putea posta pe SEAP decât, 
să zicem, în septembrie, octombrie, anul acesta, ceea ce înseamnă o decalare a 
termenului de atribuire a contractului. Deci, atât vreau să aveţi în vedere – faptul că în 
momentul de faţă incineratoarele, deşi sunt o soluţie foarte bună şi de dorit, în viitor, în 
momentul de faţă nu pot face obiectul documentaţiei pentru că ne împiedică, v-am spus, 
Planul Naţional de Gestionare a Deşeurilor, Planul Judeţean de Gestionare a Deşeurilor, 
Contractul de finanţare şi, în general, legea!  Legea 101… 
Dl. Buruc C: - Doamna jurist, sunteţi de acord că este o măsură în interesul arădenilor, 
da? Şi noi suntem reprezentanţi ai arădenilor şi ce decidem aici sunt decizii în interesul 
arădenilor. Faptul că dumneavoastră trebuie să vă mişcaţi puţin mai repede în 
următoarele două, trei luni de zile este cerinţa noastră către dumneavoastră. Contractul 
este pe o perioadă de cinci ani de zile, nu pentru două, trei luni de zile, este o chestiune 
de viitor. Ce spuneţi dumneavoastră este să aşteptăm, poate, până ieşim la pensie, ca 
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să rezolvăm problema salubrizării în Arad. Deci avem rugămintea din partea 
dumneavoastră să vă mişcaţi puţin mai repede, ca să aveţi la timp făcute toate 
procedurile, cu acest amendament! 
Dna Ţolea O: - Nu se pune problema că noi nu ne mişcăm mai repede sau nu ne facem 
treaba, problema-i că nu avem suportul legal în momentul de faţă să inserăm 
incineratoare. Aceasta este problema! Atât! 
Dna Waas L: - Mulţumim. Domnul… 
Dl. primar: - Staţi puţin, să ne lămurim! Noi, pe ultima sută de metri am discutat 
dimineaţă, deci, ideea de a exista soluţie alternativă o îmbrăţişăm cu toţii. Cred că şi 
dumneavoastră. Inclusiv planul naţional, la care faceţi referire, la un moment dat poate 
fi schimbat. Nu putem să ştim noi ce hotărâre ia Guvernul şi atunci, din ce mi-aţi spus 
dumneavoastră acum, aveţi şi dumneavoastră partea mică de dreptate, în sensul în care 
formula de caiet de sarcini şi ce este acolo este trecut prin nu ştiu câte şedinţe de consiliu 
la alte UAT- uri. Corect?  Că şi eu l-am citit acum! Dar faptul de a lăsa o portiţă, de a 
căuta o posibilitate de altă sursă de energie şi ca în eventualitatea în care ea se găseşte, 
în eventualitatea în care Guvernul schimbă programul naţional, noi să putem să ne up-
gradăm la treaba aceasta, nu cred că are nimeni nimic împotrivă! (n.n. din sală vorbeşte 
cineva, nu se aude ce spune!) Bun. Şi dacă lăsăm portiţa ca la momentul la care se 
întâmplă asta, să putem up-grada, chiar dacă nu scriem că se modifică anexa nu ştiu 
care, ca să nu bulversăm şi rămâne ca o frază separată (n.n. din sală vorbeşte cineva, 
nu se aude ce spune!). Încă o dată, ca să fiu mai clar şi pentru colegii consilieri, înţeleg 
ce se spune şi este logic – în momentul de faţă, când vorbim de un caiet de sarcini şi de 
o licitaţie, nu poţi să ai prevederi în el în afara reglementărilor care sunt în vigoare. În 
momentul de faţă este în vigoare planul naţional la care faceţi referinţă, aprobat, la care 
noi nu putem să intervenim. Dar, din punctul acesta de vedere nu cred că ne opreşte 
nimeni, fără a se menţiona că modificăm anexa...şi anexa…, să dăm în hotărârea noastră 
de consiliu, la punctul 2 sau după cum doriţi, să l up-gradăm punctul „a” şi „b” că în 
situaţia în care se găseşte soluţie alternativă şi se modifică celelalte, noi dorim să căutăm 
soluţiile alternative.  
Dna Ţolea O: - Da, domnule primar, deci, în sensul acesta, cum v-am spus mai înainte, 
este şi documentaţia noastră! 
Dl. primar: - Ok!  
Dl. Faur L: - Acum dumneavoastră, mă scuzaţi, veniţi cu un document la noi să-l 
aprobăm prin vot, dar nu putem să modificăm, din ce ne explicaţi dumneavoastră, nimic 
acolo! Adică noi trebuie doar să ne conformăm acelui document?  
Dna Ţolea O: - Nu, domnule viceprimar, dumneavoastră… 
Dl. Faur L: - Lăsaţi-mă să termin… 
Dna Ţolea O: - Noi… 
Dl. Faur L: - Vă rog frumos să mă lăsaţi să termin! Mulţumesc frumos! Deci, doamnă, în 
textul hotărârii noastre, fără să modificăm caietul de sarcini, vrem să introducem un 
articol în care să spunem ce am scris acolo şi atunci eu vă întreb – în această situaţie, 
vă mai încurcă…? 
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Dna Ţolea O: - Nu! 
Dl. Faur L: - Nu. Haideţi să facem o pauză 
de 5 minute. Rog tehnicul să facă un nou 
amendament, în care să scrie un articol în 
plus, domnule Contraş, în hotărârea de 
consiliu, fără să facem modificări în caietul 
de sarcini. Este bine aşa, domnule 
Cheşa? 
Dl. Cheşa I: - Este bine aşa? Doamna 
Ţolea, aţi fost la mine în birou  şi asta v-
am rugat să faceţi! Şi nu mai aveam 
tevatura aceasta!  

Dl. primar: - Deci, domnilor, a trecut şi prin comisie şi nu 
este nici o problemă. Vom pune punct distinct la articolul 2 
al proiectului de hotărâre, doar să scoatem de aici anexa 
2, anexa 4, pentru că nu se modifică anexele din caietul de 
sarcini şi preluăm frazele acestea ca articol distinct şi-l 
avem în hotărâre de consiliu. Asta a fost pe ultima sută de 
metri. De acord? 
Dl. Buruc C: - Da. Din punct de vedere juridic, contractul 
acesta se va încheia, din 2023 până în 2028. În 2025, când 
se va modifica legislaţia naţională şi vom avea un 
incinerator de acesta, dacă în caietul de sarcini nu este 

prevăzut că operatorul poate să ducă deşeurile la un deponeu pentru incinerare, în speţă 
acest proiect, va putea să facă lucrul acesta sau nu? Legal vorbind, pentru că aşa, o 
discutăm exact cum a  fost amendamentul domnului Bognar cu – „recomandăm să se 
facă” şi nu s-a făcut! 
Dl. primar: - Da, cum să nu se poată, pentru că la momentul acela va fi lege naţională! 
Doar prin lege naţională se modifică strategia naţională! Legea naţională… 
Dl. Buruc C: - Da. Dar avem un contract, pe care îl semnăm acum! O să trebuiască să 
aşteptăm până în 2028, ca să implementăm sau nu?  
Dna Ţolea O: - Deci, repet – în toată documentaţia de atribuire este prevăzut că în cazul 
modificărilor legislative sau dacă prin evoluţia contractului se impune, se pot modifica, 
adăuga fluxuri, schimba fluxurile şi modalitatea de eliminare a deşeurilor. 
Dl. primar: - Da, deci este mai mult decât acoperitor şi nu mai intervenim pentru caietul 
de sarcini, intervenim pentru decizia noastră de a căuta și soluţii alternative. 
Dl. Buruc C: - Atunci, eu zic să luăm o pauză de 5 minute să discutăm!  
Dl. primar: - Ok.  
Dl. Faur L: - Doamna Lili Florea şi cu domnul Contraş, vă rog repede să faceţi un 
amendament în sensul acestor propuneri!  
PAUZĂ. 
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Dl. primar: - Dragi colegi, aţi epuizat ţigările, haideţi, vă rog, că am sperat că merge 
repede! Sărut mâna, doamna Lucia! Mulţumim! Toată lumea la locuri, vă rog frumos! 
Citeşte, te rog, amendamentul, supune la vot, apoi tot proiectul şi hai să mergem înainte, 
că toată lumea..., am spus că terminăm într-un sfert de oră.  
Dna Waas L: - Domnule viceprimar, vă rog să citiţi amendamentul! 
Dl. Cheşa I: - Da. Mulţumesc! Amendament cu privire la proiectul de hotărâre nr. 
333/2022 - Articolul 1: „După articolul 8 din conţinutul proiectului de hotărâre nr. 333/2022  
se introduce articolul 9 având următorul conţinut: „Se aprobă intenţia Consiliului Local al 
Municipiului Arad de a identifica soluţii prin introducerea posibilităţii de eliminare 
alternativă a deşeurilor, inclusiv posibilitatea de eliminare prin incinerare în cadrul 
Proiectului „Energie din deşeuri Arad”, în condiţiile legii. Articolul 2 – „Articolele 
următoare se renumerotează corespunzător”. Mulţumesc.  
Dna Waas L: - Supun la vot. 

Cine este pentru? 
16 pentru 

6 împotrivă (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer,  
dl. Costea, dna Săbău, dl. Vlad)  - 22 

consilieri prezenţi. 
Dna Waas L: - Acum, supun la vot tot 
proiectul. 

Cine este pentru? 
16 voturi pentru, 

6 abţíneri (dl Vlad, dna Săbău, dl Costea, dl 
Mayer, dl Stana, dl Chifa) 
 – 22 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 332 a 
Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dna Waas L: - Mulţumim. Trecem la punctul 

nr. 2. 

2 
Proiect de hotărâre nr. 322/2022 referitor la neexercitarea dreptului de 

preempţiune cu privire la achiziţionarea apartamentului nr.26, situat în Arad,  
str. Vasile Goldiş, nr.1-3, sc.D, etaj I - inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot. 
Cine este pentru? 

Unanimitate – 22 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 333 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

3 
Proiect de hotărâre nr. 320/2022 privind repartizarea unor locuinţe situate în 

municipiul Arad, unor persoane evacuate din imobile retrocedate foștilor 
proprietari - inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot. 
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Cine este pentru? 
Unanimitate – 22 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 334 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dna Waas L: - Mulţumesc.  

4 
Proiect de hotărâre nr. 323/2022 privind aprobarea documentaţiei cadastrale de 

prima înscriere în domeniul public al Municipiului Arad, a imobilului aferent 
străzii Biruinței și o parte din strada Cucului - inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot. 
Cine este pentru? 

Unanimitate – 22 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 335 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dna Waas L: - Mulţumesc. 

5 
Proiect de hotărâre nr. 324/2022 privind aprobarea documentaţiei cadastrale de 
alipire a 3 imobile situate în Municipiul Arad, Zona Str. Corneliu Coposu, înscris 

în CF nr. 361975 Arad, CF nr. 341277 Arad și CF nr. 360304 Arad  
- inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot. 
Cine este pentru? 

Unanimitate – 22 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 336 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dna Waas L: - Mulţumesc. 

6 
Proiect de hotărâre nr. 325/2022 privind aprobarea documentaţiei cadastrale de 

actualizare date cadastrale și modificarea suprafeței imobilului situat 
în Municipiul Arad, Zona Str. Voinicilor, înscris în CF nr. 360070 Arad 

 - inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot. 
Cine este pentru? 

Unanimitate – 22 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 337 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dna Waas L: - Mulţumesc. 
 
 

7 
Proiect de hotărâre nr. 326/2022 privind aprobarea documentaţiei cadastrale de 
alipire a 26 imobile situate în Municipiul Arad, Zona Str. Voinicilor, înscris în CF 
nr. 332161 Arad, CF nr. 332162 Arad, CF nr. 332163 Arad, CF nr. 332165 Arad, CF 
nr. 332166 Arad, CF nr. 332167 Arad, CF nr. 332168 Arad, CF nr. 332188 Arad, CF 
nr. 303806 Arad, CF nr. 303834 Arad, CF nr. 303804 Arad, CF nr. 332187 Arad, CF 
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nr. 303898 Arad, CF nr. 303838 Arad, CF nr. 303866 Arad, CF nr. 303885 Arad, CF 
nr. 332179 Arad, CF nr. 332177 Arad, CF nr. 332170 Arad, CF nr. 303865 Arad, CF 
nr. 332154 Arad, CF nr.  332155 Arad, CF nr. 332156 Arad, CF nr. 332157 Arad, CF 

nr. 332158 Arad, CF nr. 332159 Arad - inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot. 
Cine este pentru? 

Unanimitate – 22 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 338 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dna Waas L: - Mulţumesc. 

8 
Proiect de hotărâre nr. 327/2022 privind aprobarea vânzării apartamentului nr. 

14b (garaj) proprietatea Statului Român, situat în municipiul Arad, strada Vicențiu 
Babeș, nr. 20, parter– inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot. 
Cine este pentru? 

Unanimitate – 22 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 339 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dna Waas L: - Mulţumesc. 

9 
Proiect de hotărâre nr. 329/2022 privind aprobarea vânzării apartamentului nr. 

14e (garaj) proprietatea Statului Român, situat în municipiul Arad,  
strada Vicențiu Babeș, nr. 20, parter – inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot. 
Cine este pentru? 

Unanimitate – 22 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 340 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

10 
Proiect de hotărâre nr. 330/2022 privind aprobarea vânzării apartamentului nr. 

14a (garaj) proprietatea Statului Român, situat în municipiul Arad, strada Vicențiu 
Babeș, nr. 20, parter – inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot. 
Cine este pentru? 

Unanimitate – 22 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 341 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
 

11 
Proiect de hotărâre nr. 317/2022 privind respingerea cererii de revocare a 

Hotărârii nr. 254/2022 a Consiliului Local al Municipiului Arad pentru  aprobarea 
rezultatului final al evaluării pentru anul 2021 a managementului la Filarmonica 

Arad și numirea unui manager interimar– inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot. 
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Cine este pentru? 
Unanimitate – 22 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 342 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

12 
Proiect de hotărâre nr. 332/2022 privind modificarea statului de funcții al 

aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Arad – inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot. 
Cine este pentru? 

Unanimitate – 22 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 343 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dna Waas L: - Mulţumesc. 

13 
Proiect de hotărâre nr. 331/2022 privind actualizarea componenței comisiilor de 

specialitate ale Consiliului Local al Municipiului Arad pentru mandatul 2020-2024 
– inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot. 
Cine este pentru? 

Unanimitate – 22 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 344 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

 
Dl. Bognar L: - Dacă-mi permiteţi, vă rog! 
Dna Waas L: - Sigur, vă rog! 

Dl. Bognar L: – Aş dori să le mulţumesc 
colegilor din Comisia nr.1 pentru 
colaborare. Urmează colega Horvath să 
preia locul meu în Comisia nr. 1, iar eu o 
să activez în Comisia nr. 4 mai departe, cu 
colegii mei de acolo.  
Dna Waas L: - Îi spunem bun venit colegei 
noastre şi îi urăm succes! Trecem la 
următorul punct. 

14 
Proiect de hotărâre nr. 334/2022 
privind aprobarea procesului-

verbal/stenogramei ședinței publice extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Arad din 28 februarie 2022 – inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot. 
Cine este pentru? 

Unanimitate – 22 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 345 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dna Waas L: - Mulţumesc. Şi mai avem  
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15 
Corespondență adresată Consiliului Local al Municipiului Arad 

Dl. primar: - Mulţumesc frumos! Aşa cum ne-am făcut regula înseamnă că vom mai 
avea şedinţa ordinară săptămâna viitoare, miercuri (n.n. 29.06.2022) Vă consult ca oră, 
doriţi mai dimineaţa sau după-masa? Încercăm să o punem la 10,00 dimineaţa? Ok. Bun. 
Am înţeles. Aţi trecut la USR! Vă rog să vă mai gândiţi, de asemenea, urmează într-o 
perspectivă nu foarte îndepărtată „Zilele Aradului” şi întotdeauna decernăm, după cum 
ştiţi, distincţiile. Având în vedere că unele trebuie să stea şi la transparenţă, dacă cumva 
aveţi propuneri, cu cele mai bune gânduri, cu rugămintea să nu exagerăm cu cetăţeni de 
onoare, cu cât venim cu tot mai mulţi, coborâm prestanţa distincţiei. În general, au fost 
ani în care nu s-au dat deloc sau vreo 1, 2, ca excepţie au fost mai mulţi, dacă s-a 
întâmplat cumva, legată şi de vârsta unora. De aceea, vă rog, dar şi pentru celelalte 
categorii, că până la urmă noi, cu toţii, votăm! Mulţumim frumos! 
Ne vedem miercuri sănătoşi şi voioşi!  
 
(n.n. şedinţa s-a încheiat la ora 11,45). 
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